

**Prof. Dr. Sarah Hinlicky Wilson** is a Visiting Professor of the Institute for Ecumenical Research, following her full-time service at the Institute from 2008 to 2016. Her doctoral work at Princeton Theological Seminary was on the anthropological and trinitarian framework for the Orthodox theologian Elisabeth Behr-Sigel's endorsement of the ordination of women, which has been published as *Woman, Women, and the Priesthood in the Trinitarian Theology of Elisabeth Behr-Sigel* (T & T Clark, 2013). As a founding consultant to the LWF-Pentecostal International Dialogue, she wrote *A Guide to Pentecostal Movements for Lutherans* (Wipf & Stock, 2016). She is the Founder of Thornbush Press and author of several titles in the imprint, including *Sermon on the Mount: A Poetic Paraphrase*, *Small Catechism: Memorizing Edition*, and *To Baptize or Not to Baptize: A Practical Guide for Clergy*. With Paul R. Hinlicky she is co-host of the podcast *Queen of the Sciences: Conversations between a Theologian and Her Dad*. Prof. Wilson is an ordained pastor in the Slovak Zion Synod of the Evangelical Lutheran Church in America and currently serves as Associate Pastor at Tokyo Lutheran Church in Japan, where she lives with her husband and son.

**Prof. Dr. Sarah Hinlicky Wilson** ist *Visiting Adjunct Professor* am Institut für Ökumenische Forschung, nachdem Sie von 2008 bis 2016 vollzeitig am Institut tätig war. Ihre Dissertation am Princeton Theological Seminary befasste sich mit dem anthropologischen und trinitarischen Rahmen für die Befürwortung der Ordination von Frauen durch die orthodoxe Theologin Elisabeth Behr-Sigel. Sie wurde unter dem Titel *Woman, Women, and the Priesthood in the Trinitarian Theology of Elisabeth Behr-Sigel* (T & T Clark, 2013) veröffentlicht. Als Gründungsberaterin des Internationalen Dialogs des LWB mit den Pfingstlern hat sie *A Guide to Pentecostal Movements for Lutherans* (Wipf & Stock, 2016) geschrieben. Sie ist die Gründerin von Thornbush Press und Autorin mehrerer Titel des Verlags, darunter *Sermon on the Mount: A Poetic Paraphrase*, *Small Catechism: Memorizing Edition* und *To Baptize or Not to Baptize: A Practical Guide for Clergy*. Zusammen mit Paul R. Hinlicky ist sie Co-Moderatorin des Podcasts *Queen of the Sciences: Conversations between a Theologian and Her Dad*. Prof. Wilson ist ordinierte Pfarrerin der *Slovak Zion Synod of the Evangelical Lutheran Church in America* und arbeitet derzeit als *Associate Pastor* der Lutherischen Kirche in Tokio in Japan, wo sie mit ihrem Mann und ihrem Sohn lebt.